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Szám: 1/263-1/2017. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság és a Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság 2017. február 8-án 8.00 órai kezdettel tartott együttes nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Simon Attiláné  PGE Bizottsági elnök 

Varga József   Bizottsági tag 

Markó Péter Imre  Bizottsági tag 

Bodaki Csaba   Bizottsági tag 

Strasznerné Érchegyi Klára Bizottsági kültag 

Balanyi Sándor  Bizottsági kültag 

 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Balogh Balázs alpolgármester 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Polgárné Borsos Mária adó- és pénzügyi irodavezető 

     Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető 

 

 

Jelen vannak: Varga József  TI Bizottsági elnök 

   Simon Attiláné Bizottsági tag 

   Markó Péter Imre Bizottsági tag 

   Rezgő Erik  Bizottsági kültag 

   Szűcs István  Bizottsági kültag 

   Tóth Gyula  Bizottsági kültag 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Balogh Balázs alpolgármester 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Dr. Hegyi Zsófia aljegyző 

     Polgárné Borsos Mária adó- és pénzügyi irodavezető 

     Egri Ernő településgondnok 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke: Tisztelettel köszönti a 

bizottságok tagjait.  

 

Az ülés levezető elnökének határozathozatal nélkül a Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, a Pénzügyi, Gazdálkodási és 

Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Simon Attiláné 

Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnököt választották meg.  

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Tislér 

Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsági tag jelezte, hogy késni fog az ülésről. 

Megállapítja, hogy jelen van 6 fő pénzügyi bizottsági tag, az ülés határozatképes. 

Megállapítja, hogy jelen van 6 fő településfejlesztési bizottsági tag, az ülés határozatképes. 

Ismerteti a napirendi pontokat. Kéri a meghívóban feltüntetett napirendi pontokon kívül 

felvenni a Füredi út felújítási ügyét, a „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi 

szemléletben”, EFOP-1.5.2-16 jelű pályázat benyújtásának, és az ehhez kapcsolódó 
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konzorciumi megállapodás aláírásának jóváhagyását, a Háziorvosi szolgálat átalakítását, 

Terhes Sándor vételi szándék bejelentését. Kéri továbbá, hogy a meghívóban feltüntetett 1. 

napirendi pontot, az önkormányzat 2017. évi költségvetését tárgyalják utolsó napirendi 

pontként, mivel sok napirendi pont érinti a költségvetés egyes részeit és az üdülőfalura 

beérkezett pályázatok tárgyalását pedig zárt ülésen tárgyalják. Ezekkel a kiegészítésekkel és 

módosítással együtt kéri a napirendi pontok elfogadását. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

1/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága az 

együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1. Az önkormányzat 2017. évi költségvetése 

2. A strand rendjéről szóló rendelet módosítása 

3. Az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet megalkotása 

4. Véleményezés a kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak 

meghatározásáról 

5. Könyvvizsgálati feladatok Csopak Község Önkormányzatánál 2017. évtől 

6. Utazási költségtérítés 2017. évre 

7. Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének és bizottságainak 

2017. évi munkaterve 

8. A csopaki 153/2 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjog rendezési ügye  

9. Balatoni Horgász Egyesület kérelme csónakkikötő fennmaradására 

10. A Kádár & Társa Bt. vételi ajánlata a csopaki 1131 helyrajzi számú ingatlanra 

vonatkozóan 

11. Ifjúsági sétányon lévő fúrt kút ügye 

12. Jákói Zoltán és Keller József felajánlása a csopaki 0221/18 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan 

13. Tüskésalja útszabályozási ügye 

14. Jaczenkó Gyula strandi területbérleti kérelme  

15. Csopak község vízrendezési tanulmánya 

16. Németh Györgyné kérelme a Csopak, Kossuth u. 103. szám alatti ingatlan 

bérleti szerződésének meghosszabbítása iránt 

17. Hír-Bor Kft. szerződésmódosítás iránti kérelme 

18. Körpad, megálló lóca és szeméttároló elhelyezése a strandon 

19. Beléptető rendszer bővítése 

20. Játszótér napvitorlával történő árnyékolása 

21. Strandi locsolórendszer víztartály cseréje 

22. Vizicsúszda cseréje 

23. Idegenforgalmi Alap és Vállalkozói Alap pályázati kiírásának felülvizsgálata 

24. Mindenevő Étkezde kérelme üzlet strand felöli tetőépítéséhez 

25. „Répási ház” nádazására beérkezett árajánlatok elbírálása 

26. A csopaki 2436 hrsz-ú ingatlan részterületének értékesítési ügye 

27. Füredi út felújítási ügye 
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28. „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben”, EFOP-1.5.2-16 jelű 

pályázat benyújtásának, és az ehhez kapcsolódó konzorciumi megállapodás 

aláírásának jóváhagyása 

29. Háziorvosi szolgálat átalakítása 

30. Terhes Sándor vételi szándék bejelentése 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

1/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

az együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1. Az önkormányzat 2017. évi költségvetése 

2. A strand rendjéről szóló rendelet módosítása 

3. Az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet megalkotása 

4. Véleményezés a kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak 

meghatározásáról 

5. Könyvvizsgálati feladatok Csopak Község Önkormányzatánál 2017. évtől 

6. Utazási költségtérítés 2017. évre 

7. Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének és bizottságainak 

2017. évi munkaterve 

8. A csopaki 153/2 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjog rendezési ügye  

9. Balatoni Horgász Egyesület kérelme csónakkikötő fennmaradására 

10. A Kádár & Társa Bt. vételi ajánlata a csopaki 1131 helyrajzi számú ingatlanra 

vonatkozóan 

11. Ifjúsági sétányon lévő fúrt kút ügye 

12. Jákói Zoltán és Keller József felajánlása a csopaki 0221/18 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan 

13. Tüskésalja útszabályozási ügye 

14. Jaczenkó Gyula strandi területbérleti kérelme  

15. Csopak község vízrendezési tanulmánya 

16. Németh Györgyné kérelme a Csopak, Kossuth u. 103. szám alatti ingatlan 

bérleti szerződésének meghosszabbítása iránt 

17. Hír-Bor Kft. szerződésmódosítás iránti kérelme 

18. Körpad, megálló lóca és szeméttároló elhelyezése a strandon 

19. Beléptető rendszer bővítése 

20. Játszótér napvitorlával történő árnyékolása 

21. Strandi locsolórendszer víztartály cseréje 

22. Vizicsúszda cseréje 

23. Idegenforgalmi Alap és Vállalkozói Alap pályázati kiírásának felülvizsgálata 

24. Mindenevő Étkezde kérelme üzlet strand felöli tetőépítéséhez 

25. „Répási ház” nádazására beérkezett árajánlatok elbírálása 

26. A csopaki 2436 hrsz-ú ingatlan részterületének értékesítési ügye 

27. Füredi út felújítási ügye 
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28. „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben”, EFOP-1.5.2-16 jelű 

pályázat benyújtásának, és az ehhez kapcsolódó konzorciumi megállapodás 

aláírásának jóváhagyása 

29. Háziorvosi szolgálat átalakítása 

30. Terhes Sándor vételi szándék bejelentése 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA: 

 

1.) A strand rendjéről szóló rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Tavaly a kedvezmények tekintetében tárgyalták a rendeletet. A strandi árak meghatározása 

bejött módosítási javaslatként. Az üdülőhelyi feladatok támogatása változott, érdemes 

átgondolni a jelenlegi jegyek árát, ez jelenik meg a módosításban. Nem drasztikus emelésről 

van szó. A teljes áru belépőjegy 700 Ft helyett 800 Ft-ra, a kedvezményes 450 Ft helyett 500-

ra módosulna, a napi jegy 850 Ft helyett 950 Ft-ra, a kedvezményes napi jegy 600 Ft helyett 

700 Ft-ra, a családi jegy 2200 Ft helyett 2500 Ft-ra, a teljes áru heti bérlet 4500 Ft helyett 

5000 Ft-ra, a kedvezményes heti bérlet 3500 Ft-ról 4000 Ft-ra, a délutáni napi felnőtt belépő 

450 Ft helyett 500 Ft-ra, a délutáni napi gyerek belépő 350 Ft helyett 400 Ft-ra módosulna. 

Megkérdezi, van-e valakinek észrevétele ezzel kapcsolatban? 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: A kabinbérletet kellene átgondolni, mert nagy a 

kereslet rá. Véleménye szerint emeljék meg. Lehetne 50000 Ft is akár. 

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja 50000 Ft sem sok. Mindegy 35000 Ft vagy 

50000 Ft. Véleménye szerint elkelnek a kabinok. Alig van kabin, többszörös igény van rá. 

Béndek Edit strandgondnok: 6 kabint adnak ki. 

Ambrus Tibor polgármester: Semmi probléma az emeléssel. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Mennyi kabin van összesen? 

Béndek Edit strandgondnok: 40 körül tudnak kiadni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 950 

Ft-ot 1000 Ft-ra lehetne kerekíteni véleménye szerint a napi jegy esetén a többszöri 

belépésnél.  

Ambrus Tibor polgármester: Alsóörs 600 Ft-ról 700 Ft-ra emeli a teljes áru belépőjegyet. 

Alsóörs felett vannak 100 Ft-tal.  

Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: Egyetért az 1000 

Ft-tal, nem kell ebből gondot csinálni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 3 

napos 72 órás jegy 2700 Ft, amely többszöri belépésre jogosít, érdemes ezt odaírni. A 

horgászstéggel kapcsolatos rész szabályai benne vannak a strandrendeletben, ezt majd 

módosítani szükséges. 

Ambrus Tibor polgármester: Amikor átveszik a bérleteket a nyaralótulajdonosok, írják 

bele, hogy csak közvetlen családtagok válthatják ki a plusz bérleteket. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy az idény kabin bérlet 50000 Ft legyen, a napi jegy, amely napi többszörös 

belépésre jogosít, 1000 Ft legyen, kéri, szavazzon. 
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A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

2/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand rendjéről szóló 4/2008. (III.26.) 

önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal úgy, hogy a 

napi jegy- napi többszöri belépésre jogosít 950 Ft helyett 1000 Ft legyen, az idény 

kabin bérlet 35000 Ft helyett 50000 Ft legyen. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

2/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand rendjéről szóló 4/2008. (III.26.) 

önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal úgy, hogy a 

napi jegy- napi többszöri belépésre jogosít 950 Ft helyett 1000 Ft legyen, az idény 

kabin bérlet 35000 Ft helyett 50000 Ft legyen. 

 

 

Dr. Szántód Anita jegyző: A 4. oldalon szerepel a rendeletmódosítás, a második a strand 

üzemelési idejének meghatározása lenne. 

Ambrus Tibor polgármester: A strand nyitva tartása május 27-től szeptember 3-ig lenne. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a strand 2017. évi üzemelési idejét 2017. május 27. napjától 2017. 

szeptember 3. napjáig tartó időpontban állapítsák meg, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

3/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand 2017. évi üzemelési idejét 2017. 

május 27. napjától 2017. szeptember 3. napjáig tartó időtartamban állapítsa meg. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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3/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand 2017. évi üzemelési idejét 2017. 

május 27. napjától 2017. szeptember 3. napjáig tartó időtartamban állapítsa meg. 

 

 

Béndek Edit strandgondnok: Felmerült, hogy jó lenne, ha a strand egész területe nem 

dohányzó hely lenne. 5 helyet szeretné, ha kijelölnének. Nagy előrelépés lenne, ha meg 

tudnák ezt lépni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: El 

tudja fogadni, hogy helyet biztosítanak. 

Ambrus Tibor polgármester: Pozitív hírértéke lenne. Kéri, jó látható dizájnt találjanak ki 

ennek.  

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Térképen kell 

feltüntetni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Javaslatként szerepel a rendelet-tervezetben, hogy a strand dohányzásmentes legyen, ennek 

megfelelően kellene módosítani a rendeletet. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a strand rendjéről szóló rendelet függelékét képező Fürdőhelyi rendtartás 

kiegészítését a dohányzásról való rendelkezéssel: a strand területén dohányozni csak az arra 

kijelölt helyen lehessen, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

4/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand rendjéről szóló rendelet függelékét 

képező Fürdőhelyi rendtartás kiegészítését a dohányzásról való rendelkezéssel: a 

strand területén dohányozni csak az arra kijelölt helyen szabad. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

4/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a strand rendjéről szóló rendelet függelékét 

képező Fürdőhelyi rendtartás kiegészítését a dohányzásról való rendelkezéssel: a 

strand területén dohányozni csak az arra kijelölt helyen szabad. 
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2.) Az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet megalkotása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Volt 

egy kiegészítő, ami el lett küldve a NEFI-nek. Ezt jóváhagyták és ez alapján kerül ez 

ismételten a testület elé. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Már elfogadhatják a rendeletet. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet melléklet szerinti 

megalkotásával, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

5/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló 

rendelet melléklet szerinti megalkotását. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

5/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló 

rendelet melléklet szerinti megalkotását. 

 

 

3.) Véleményezés a kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak 

meghatározásáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Füreden két iskola és Csopakon egy iskola került bele a körzetbe. Aki egyetért azzal, hogy 

Csopak község tekintetében a kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak 

meghatározására vonatkozó Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal által 

összeállított tervezetben foglaltakkal, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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6/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy értsen egyet Csopak község tekintetében a 

kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak meghatározására vonatkozó 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal által összeállított 

tervezetben foglaltakkal. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

6/2017. (II.08.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy értsen egyet Csopak község tekintetében a 

kötelező felvételt biztosító iskolák körzethatárainak meghatározására vonatkozó 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal által összeállított 

tervezetben foglaltakkal. 

 

 

4.) Könyvvizsgálati feladatok Csopak Község Önkormányzatánál 2017. évtől 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést.  

 

Dr. Balogh Emil bizottsági tag megérkezett, így a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 

száma 7 főre módosult! 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Ad 

egy biztonságérzetet, ha valaki szakértői szemmel átnézi a beszámolókat és erősíti a 

gazdálkodást. Van egy könyvvizsgálói jelölt. Havi 75.000 Ft lenne a munka díja. Megfelelő 

szakmai tapasztalattal rendelkezik, ahogy átnézte az anyagát. Vállalkozóknál, 

önkormányzatoknál is végez könyvvizsgálói feladatokat. 

Balogh Balázs alpolgármester: Egy könyvvizsgálótól kértek be ajánlatot? 

Borsosné Polgár Mária adó- és pénzügyi irodavezető: Megkeresett több könyvvizsgálót, jó 

páran közülük jelezték, hogy ne küldje ki, mert nem tudják vállalni. Akiknek viszont kiküldte, 

nem küldtek anyagot. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Javasolja a beérkezett ajánlat elfogadását. Aki egyetért azzal, hogy Starkné Rezeli Erzsébet 

könyvvizsgálót bízzák meg a könyvvizsgálói feladatok elvégzésével, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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7/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Starkné Rezeli Erzsébet könyvvizsgálót bízza 

meg a könyvvizsgálói feladatok elvégzésével. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

7/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a 2016. évi költségvetésről szóló rendelet elfogadását 

az elhangzott módosításokkal. 

 

 

5.) Utazási költségtérítés 2017. évre 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Tavalyi évben jött egy rendelet 15,- Ft-ra változtatta meg a kormány az utazási költségtérítést. 

Rá két hétre 9 Ft-ra változtatta vissza. Arról kellene állást foglalni, hogy a 15 Ft-ot az 

önkormányzatnál biztosítani szeretnék-e vagy nem. Javasolja, hogy maradjon a 15 Ft 

költségtérítése a munkába járásnak. Aki egyetért azzal, hogy Csopak Község 

Önkormányzatánál és intézményeinél a munkába járással kapcsolatos költségtérítés mértéke 

2017. 01. 01-től az adómentesen adható 15,- Ft/km-re változzon, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

8/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Csopak Község Önkormányzatánál és 

intézményeinél a munkába járással kapcsolatos költségtérítés mértéke 2017. 01. 01-től 

az adómentesen adható 15,- Ft/km-re változzon. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

8/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Csopak Község Önkormányzatánál és 

intézményeinél a munkába járással kapcsolatos költségtérítés mértéke 2017. 01. 01-től 

az adómentesen adható 15,- Ft/km-re változzon. 
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6.) Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének és bizottságainak 2017. évi 

munkaterve 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

Szervezeti és Működési Szabályzat szerint meg kell alkotni melyek azok a főbb napirendi 

pontok, amelyeket meg kell tárgyalniuk. Ezt lehet módosítani és változtatni. Megkérdezi, van-

e kiegészítés, észrevétel? 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Évente egyszer kell a 

kérelmeket összegyűjteni. Év végén programpontot betenni. Közzé kell tenni, hogy addig 

adják be a kérelmet. 

Ambrus Tibor polgármester: November, decemberbe nem tárgyalták, elküldte milyen 

költségekkel jár. Kéri, hogy ha ezek megérkeznek, előbbre is hozhatják. Tavaly év végén nem 

volt.  

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Az idei beérkező 

kérelmeket pedig év végén tárgyalják. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Februárban szerepel a polgármester 2017. évi szabadság ütemezése.  

Dr. Szántód Anita jegyző: A testületi ülésre lesz beterjesztve. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Térfigyelő kamerák elhelyezése lomtalanítással kapcsolatosan. Elvileg van kettő kamera 

elhelyezve, továbbra is ott kívánják tárolni, vagy más helyre tegyék-e. Ezt a lomtalanítás előtt 

lenne érdemes megtenni. Ha elindul az üdülőfaluban a működés, érdemes beiktatni az üzleti 

terv megvitatását és a szezon végén a működési beszámolót. Novemberben a 2018 évi 

költségvetési koncepciót és beszámolót az adócsoport munkájáról, hogy milyen ellenőrzések, 

eredmények történtek.  

Ambrus Tibor polgármester: Bemehet a márciusi ülésre a tavalyi beszámoló. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

költségvetés módosításokat kellene megnézni. A zárszámadás van áprilisban, de májusban 

lenne a 2016. évi gazdálkodásról szóló beszámoló, ide javasolja a költségvetés módosítást, 

mert addigra már lesz annyi költségvetést érintő döntés, hogy szükséges lesz megtárgyalni. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Legutóbb, amikor 

beszélgettek a Füredi út konstrukció önkormányzati támogatása fejben jegyeztessék meg. 

Javasolja, hogy a pénzügyi határozatokat külön gyűjtsék, hova milyen pénzügyi határozatot 

hoztak, ezt a pénzügyi csoport tartsa nyilván és időnként erről rövid tájékoztatót adjon a 

testületnek. Ahogy a szociális keretről a felhasználást illetően. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Szeptemberben a BURSA állandó napirend szokott lenni. A civil szervezetek beszámolóit is 

ilyenkor szokták tárgyalni. Ezekkel a kiegészítésekkel együtt kéri a 2017. évi munkaterv 

elfogadását. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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9/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Csopak Község Önkormányzata Képviselő-

testületének és Bizottságainak 2017. évi munkatervét fogadja el a kiegészítésekkel 

együtt. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

9/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Csopak Község Önkormányzata Képviselő-

testületének és Bizottságainak 2017. évi munkatervét fogadja el a kiegészítésekkel 

együtt. 

 

 

7.) A csopaki 153/2 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjog rendezési ügye  

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Lőczedombi alatti területen kialakítandó telkek lennének. Ott 

van egy 2 méteres út csík, amit Andok Imre jelezte szeretné megvenni. Az önkormányzat azt 

mondta, elindítja az átminősítéseket, ennek egyik lépése a mai döntés. Csak akkor van 

értelme, ha mindegyik tulajdonos megveszi ezt a 2 méteres részt. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Meg tudnak egyezni és fel tudják osztani azt a 

területet. Egyenlőre nem lehet eladni, most még csak átminősíteni. Andok Imre elfogadja a 

feltételeket és állja a költséget, nyilatkozott is róla. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a csopaki 153/2 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közút 

megnevezésű, 207 m2 nagyságú ingatlan értékesítését elviekben támogassák, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

10/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 153/2 helyrajzi számon 

nyilvántartott, kivett közút megnevezésű, 207 m2 nagyságú ingatlan értékesítését 

elviekben támogassa. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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10/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 153/2 helyrajzi számon 

nyilvántartott, kivett közút megnevezésű, 207 m2 nagyságú ingatlan értékesítését 

elviekben támogassa. 

 

 

8.) Balatoni Horgász Egyesület kérelme csónakkikötő fennmaradására 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy minden évben szavaznak erről. Aki egyetért azzal, 

hogy a Balatoni Horgász Egyesület kérelmére adják hozzájárulásukat a Csopak Község 

Önkormányzata tulajdonában álló csopaki 180/3 és 173/6 helyrajzi számú ingatlanokon 

átvezető horgászbejáró ideiglenes fennmaradásához azzal, hogy a hozzájárulás 2017. október 

31-ig érvényes, és ne mentesítse a kérelmezőt az egyéb hatósági engedélyek, hozzájárulások 

beszerzésének kötelezettsége alól, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

11/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Balatoni Horgász Egyesület kérelmére 

(Szabó György BHE elnök) adja hozzájárulását a Csopak Község Önkormányzata 

tulajdonában álló csopaki 180/3 és 173/6 helyrajzi számú ingatlanokon átvezető 

horgászbejáró ideiglenes fennmaradásához azzal, hogy a hozzájárulás 2017. október 

31-ig érvényes, és ne mentesítse a kérelmezőt az egyéb hatósági engedélyek, 

hozzájárulások beszerzésének kötelezettsége alól. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

11/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Balatoni Horgász Egyesület kérelmére 

(Szabó György BHE elnök) adja hozzájárulását a Csopak Község Önkormányzata 

tulajdonában álló csopaki 180/3 és 173/6 helyrajzi számú ingatlanokon átvezető 

horgászbejáró ideiglenes fennmaradásához azzal, hogy a hozzájárulás 2017. október 

31-ig érvényes, és ne mentesítse a kérelmezőt az egyéb hatósági engedélyek, 

hozzájárulások beszerzésének kötelezettsége alól. 
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9.) A Kádár & Társa Bt. vételi ajánlata a csopaki 1131 helyrajzi számú ingatlanra 

vonatkozóan 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Megtörtént az épületfeltüntetés. A két utca 

telekhatárát is rendezni kellett. Megtörtént a területrendezés, ha értékesítik mind az 

önkormányzat tulajdonába maradnak. Most lehet meghirdetni értékesítésre. Az ért. becslés 

korábban megtörtént 12.180.000. Kádár bérleti jogot vásárolt 2031-ig. Aki megveszi a 

bérletet is megveszik. Három variáció van előkészítve, erről kellene dönteni. Korábban a 

nyilvános árverés mellett foglalt állást a bizottság. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Becsült értéken nyilvános árverés útján kerüljön értékesítésre a 1131 hrsz-on nyilvántartott 

ingatlan. Aki egyetért azzal, hogy a Kádár & Társa Bt. az önkormányzat tulajdonát képező 

csopaki 1131 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 1032 m
2
 

nagyságú ingatlant nyilvános árverés útján bérlővel értékesítésre hirdesse meg, kéri, 

szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

12/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kádár & Társa Bt. az önkormányzat 

tulajdonát képező csopaki 1131 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen 

terület megnevezésű, 1032 m
2
 nagyságú ingatlant nyilvános árverés útján bérlővel 

értékesítésre hirdesse meg az alábbi feltételekkel: 

 

 kikiáltási ár: bruttó 12 180 000,-Ft; 

 az árverésen való részvétel feltétele 

 az 500 000,-Ft összegű bánatpénz megfizetése Csopak Község 

Önkormányzata 11748069-15428701 számú költségvetési számlájára 

és ennek igazolása az árverés megkezdése előtt; 

 képviseleti jogosultság igazolása; 

 licitküszöb: 100 000,-Ft 

 az árverés nyertese a legmagasabb ajánlatot tevő; 

 amennyiben a kikiáltási áron érvényes vételi ajánlatot nem tettek, az eljárást 

eredménytelennek kell nyilvánítani; 

 a nyertes ajánlattevő visszalépése, vagy a szerződés meghiúsulása esetén 

azonos feltételekkel, a következő helyre rangsorolt ajánlattevővel kerül 

megkötésre a szerződés; 

 a jogügylet érvényességéhez a Képviselő-testület jóváhagyása szükséges, a 

szerződés a testületi döntést követő 5 napon belül kerül megkötésre. 

 

A Képviselő-testület az árverés lebonyolításával dr. Simon Sándor ügyvédet bízza 

meg. 
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A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

12/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kádár & Társa Bt. az önkormányzat 

tulajdonát képező csopaki 1131 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen 

terület megnevezésű, 1032 m
2
 nagyságú ingatlant nyilvános árverés útján bérlővel 

értékesítésre hirdesse meg az alábbi feltételekkel: 

 

 kikiáltási ár: bruttó 12 180 000,-Ft; 

 az árverésen való részvétel feltétele 

 az 500 000,-Ft összegű bánatpénz megfizetése Csopak Község 

Önkormányzata 11748069-15428701 számú költségvetési számlájára 

és ennek igazolása az árverés megkezdése előtt; 

 képviseleti jogosultság igazolása; 

 licitküszöb: 100 000,-Ft 

 az árverés nyertese a legmagasabb ajánlatot tevő; 

 amennyiben a kikiáltási áron érvényes vételi ajánlatot nem tettek, az eljárást 

eredménytelennek kell nyilvánítani; 

 a nyertes ajánlattevő visszalépése, vagy a szerződés meghiúsulása esetén 

azonos feltételekkel, a következő helyre rangsorolt ajánlattevővel kerül 

megkötésre a szerződés; 

 a jogügylet érvényességéhez a Képviselő-testület jóváhagyása szükséges, a 

szerződés a testületi döntést követő 5 napon belül kerül megkötésre. 

 

A Képviselő-testület az árverés lebonyolításával dr. Simon Sándor ügyvédet bízza 

meg. 

 

 

10.) Ifjúsági sétányon lévő fúrt kút ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Bevizsgálásra került a kút. Megállapításra került nem a legjobb, meg a minősége sem. 

Szeretnének-e ezzel továbbmenni ez a kérdés. 

Ambrus Tibor polgármester: Van benne egy véleménye a cégnek. Ha nagyon akarnak új 

kút fúrása olcsóbb lenne, mint ezt megcsinálni. Ez a kút sem alkalmas arra, hogy ivó kutat 

létesítsenek. Kéri a javaslattevőnek küldjék el a vizsgálatot. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy az Ifjúsági sétányon lévő fúrt kút meglévő kút állapotára való tekintettel 

az üzembe helyezése érdekében további intézkedést nem tesz, új kút fúrását pedig nem 

támogatja. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

13/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy az Ifjúsági sétányon meglévő kút állapotára való tekintettel az üzembe 

helyezése érdekében további intézkedést nem tesz, új kút fúrását pedig nem támogatja. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

13/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy az Ifjúsági sétányon meglévő kút állapotára való tekintettel az üzembe 

helyezése érdekében további intézkedést nem tesz, új kút fúrását pedig nem támogatja. 

 

 

11.) Jákói Zoltán és Keller József felajánlása a csopaki 0221/18 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ingyen önkormányzati tulajdonba adnák az ingatlant, osztatlan közös tulajdon, ennek egy 

részét adnák. 

Ambrus Tibor polgármester: Akkor van értelme, ha kitakarítják, felszólítják a többit 

tulajdonost, innentől ők is odaadják az önkormányzatnak. A 60%-ot ők fizetik, 40-et az 

önkormányzat. A földadó bevezetésével elszaporodnak ezek az ügyek. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Mennyi érintett tulajdonos van? 

Ambrus Tibor polgármester: Sok. Itt az 5 tulajdonosból 2 adja ingyen. 

 

Tislér Géza bizottsági tag az ülésre megérkezett, így a Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság száma 7 főre módosult! 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a csopaki 0221/18 helyrajzi számon nyilvántartott, szántó művelési ágú, 

1409 m2 nagyságú ingatlannak Jákói Zoltán tulajdonában álló 27/127-ed és Keller József 

tulajdonában álló 10/127-ed tulajdoni illetőségére ajándékozás jogcímén tartsanak igényt és a 

jogügylettel kapcsolatos eljárási költségek az önkormányzatot terheljék, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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14/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 0221/18 helyrajzi számon 

nyilvántartott, szántó művelési ágú, 1409 m2 nagyságú ingatlannak Jákói Zoltán 

tulajdonában álló 27/127-ed és Keller József tulajdonában álló 10/127-ed tulajdoni 

illetőségére ajándékozás jogcímén tartson igényt. A jogügylettel kapcsolatos eljárási 

költségek az önkormányzatot terheljék. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

14/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 0221/18 helyrajzi számon 

nyilvántartott, szántó művelési ágú, 1409 m2 nagyságú ingatlannak Jákói Zoltán 

tulajdonában álló 27/127-ed és Keller József tulajdonában álló 10/127-ed tulajdoni 

illetőségére ajándékozás jogcímén tartson igényt. A jogügylettel kapcsolatos eljárási 

költségek az önkormányzatot terheljék. 

 

 

12.) Tüskésalja útszabályozási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A szürke marhákig nem lehet megközelíteni azt a részt, egy 

meredek szakadék van ott. Vagy kisajátítják és akkor meg lehet közelíteni. Biztosítani kell a 

telek megközelítését. Ez az olcsóbb megoldás. A rendezési tervben kisajátításra kijelölték. 

Megvásárolná az önkormányzat, mert a tulajdonosokkal megegyeztek. Rend. tervben 

útszabályozott terület volt. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
392.235,- Ft lenne. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Az árat nem tudták leegyeztetni velük, de 

elvileg támogatják ők is. Két ingatlant érint, három tulajdonos van. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Javasolja, hogy a két ingatlant vásárolja meg az önkormányzat. Aki egyetért azzal, hogy a 

csopaki 0221/12 helyrajzi számon nyilvántartott, szántó művelési ágú, 5366 m2 nagyságú, 

valamint a csopaki 0221/47 helyrajzi számon nyilvántartott, szántó művelési ágú, 6635 m2 

nagyságú ingatlan Szabályozási Terven útszabályozással jelölt területrészét megvásárolják 

392.235,- Ft/m2 vételáron és a jogügylettel kapcsolatos eljárási költségek a vevőt terheljék, 

kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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15/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 0221/12 helyrajzi számon 

nyilvántartott, szántó művelési ágú, 5366 m2 nagyságú, valamint a csopaki 0221/47 

helyrajzi számon nyilvántartott, szántó művelési ágú, 6635 m2 nagyságú ingatlan 

Szabályozási Terven útszabályozással jelölt területrészét vásárolja meg 392.235,- 

Ft/m2 vételáron. A jogügylettel kapcsolatos eljárási költségek a vevőt terheljék. 

Javasolja továbbá, hogy az adásvétellel kapcsolatos költségeket a 2017. évi 

költségvetésben az általános tartalék terhére biztosítsa. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

15/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 0221/12 helyrajzi számon 

nyilvántartott, szántó művelési ágú, 5366 m2 nagyságú, valamint a csopaki 0221/47 

helyrajzi számon nyilvántartott, szántó művelési ágú, 6635 m2 nagyságú ingatlan 

Szabályozási Terven útszabályozással jelölt területrészét vásárolja meg 392.235,- 

Ft/m2 vételáron. A jogügylettel kapcsolatos eljárási költségek a vevőt terheljék. 

Javasolja továbbá, hogy az adásvétellel kapcsolatos költségeket a 2017. évi 

költségvetésben az általános tartalék terhére biztosítsa. 

 

 

13.) Jaczenkó Gyula strandi területbérleti kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Vizi 

dodzsemet szeretne üzemeltetni. Véleménye szerint ne támogassák. 

Ambrus Tibor polgármester: Támogatja a bizottság elnököt. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy Jaczenkó Gyula kérelmére a csopaki 382 helyrajzi számon nyilvántartott 

község strand területén vízi dodzsem üzemeltetéséhez a hozzájárulásukat ne adják meg, kéri, 

szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatokat terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

16/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Jaczenkó Gyula kérelmére a csopaki 382 

helyrajzi számon nyilvántartott község strand területén vízi dodzsem üzemeltetéséhez 

a hozzájárulásukat ne adják meg. 
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A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

16/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Jaczenkó Gyula kérelmére a csopaki 382 

helyrajzi számon nyilvántartott község strand területén vízi dodzsem üzemeltetéséhez 

a hozzájárulásukat ne adják meg. 

 

 

14.) Csopak község vízrendezési tanulmánya 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Több 

érintett rész került bele, Szőlőskert, Lőczedomb, Berekhát, Sóstó dűlő. Ezeknek készült el a 

vizsgálata és a sorrend. Többször tárgyalták ezt. Szakmailag nem ért hozzá, viszont egyet kell, 

hogy értsenek valami megoldást kell találni, ami nagyon költséges. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Honnan szereznek rá pénzt? Ezeket pályázat nélkül 

az önkormányzatnak nincs értelme megcsinálni, ilyen magas összegekért. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

Lőczedombi 5 millió, de vannak jóval költségesebbek is. 

Balogh Balázs alpolgármester: Nem lehet, ha részeket csinálnak meg rosszabb, mintha 

egyben megcsinálják. A beavatkozásokkal óvatosabban bánna. Külső forrás, pályázattal 

lehetne ebbe belevágni. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Az elhangzottakkal 

egyetért. Készítettek egy ilyen tervet. Van még egy értéke, amit figyelembe kell venni. 

Lényeges, hogy azokat a beavatkozásokat, ezeknek a terveknek az összefüggésében lehet 

megtenni. Ezek a lépések illeszkedjenek a rendszerhez, ami a teljes kivitelezésnél ki fog 

alakulni. Pont ezen a területen véget ért a vízelvezetési tervezés. Nincs szó róla, hova vezetik 

tovább. A tervezőnek nyilatkozni kell, van egy olyan terület, aminek a vízelvezetését tovább 

kell vinni.  

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Kékkel meg vannak az árkok jelölve, Fehérvízi 

úttal szemben van egy, Kövesdi úttal szemben. Aki betemette az árkot, fel kell szólítani, 

állítsa vissza. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Vaddisznók temették 

be. 

Ambrus Tibor polgármester: Ennek a mai napirendnek a tárgya az, hogy az általuk 

átterveztetett területeket elfogadják. Mit valósítanak meg belőle, az a költségvetés függvénye. 

Bizonyos részeket meg lehet oldani, komplexen pedig csak pályázati pénzzel lehet. Ezekre 

kérjenek árajánlatot, március, áprilisra tervezzék be és csinálják meg. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Évek óta téma volt költségvetésnél. Évek óta kiadott feladat volt, 

szólítsák fel a lakókat, hogy az árkokat tisztítsák meg. Egy-egy települési részt ki kellene 

emelni, megnézni ki mekkora területet használ.  

Ambrus Tibor polgármester: Az önkormányzat árkai, az önkormányzatnak kell 

megtisztítani. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: A Füredi út 

feletti területek hiányoznak. A telkeken keresztül lefolyik a Füredi útra a víz. Ezt az egészet 
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beleterveztetné. Ki kell egészíteni ezzel. Olyan csapadékelvezető legyen akkor, ami az összes 

vizet elvezeti, nehogy újat kelljen csinálni. 

Ambrus Tibor polgármester: Árok utcán folyik le. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Valóban meg kell 

oldani annak a résznek is a vízelvezetését. 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: Azt kellene rendbe tenni, ami van, utána ásni egy újat. 

Balogh Balázs alpolgármester: Problémát az okozza régi meg… Új utcák tervezésénél úgy 

van tervezve, ami levezeti a csapadékvizet. Nem mentesíti a tulajdonosokat, akik árkokat 

szeretnének megvásárolni, azoknak volt szerepe. A tervezéseknél, kivitelezésnél figyelembe 

kell venni és karbantartatni az árkaikat. Amennyiben az utak alatti átereszek ki lennének 

tisztítva, segítene abban, hogy ne az úton folyjon át a víz. Arra nem lesz pénz, hogy ezt egybe 

meg tudják csinálni. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Egy nagyon komoly javulás történhetne, ha a vizet 

lassítanák. Bizonyos szakaszokon keresztbe az úton egy domborulatot ásnának, sokkal 

kevesebb törmelék folyna le. 5-6 ilyen gát lenne, az lenne a legolcsóbb és sokat lehetne 

javítani az utak minőségén, ha nem folyik rá hatalmas mennyiségű sár. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért, kérjék fel a tervezőt, hogy a vízrendezési tanulmánytervet egészítse ki a Füredi úttól 

északra fekvő területekkel (Öreghegyi úttól Péterhegyi útig), kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

17/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

felkéri a tervezőt, hogy a vízrendezési tanulmánytervet egészítse ki a Füredi úttól 

északra fekvő területekkel (Öreghegyi úttól Péterhegyi útig). 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

17/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a vízrendezési tanulmánytervet egészítse ki a 

Füredi úttól északra fekvő területekkel (Öreghegyi úttól Péterhegyi útig). 

 

 

15.) Németh Györgyné kérelme a Csopak, Kossuth u. 103. szám alatti ingatlan bérleti 

szerződésének meghosszabbítása iránt 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 



20 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. A bérlő kérte, hogy 5 évre hosszabbítsák meg a bérleti szerződését 

544.056+ÁFA bérleti díjért. Javasolja a meghosszabbítását. Aki egyetért azzal, hogy 

támogassák Németh Györgyné Csopak, Kossuth u. 103. szám alatti ingatlan bérleti 

szerződésének meghosszabbítása iránti kérelmét, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

18/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa Németh Györgyné Csopak, Kossuth 

u. 103. szám alatti ingatlan bérleti szerződésének meghosszabbítása iránti kérelmét. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

18/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa Németh Györgyné Csopak, Kossuth 

u. 103. szám alatti ingatlan bérleti szerződésének meghosszabbítása iránti kérelmét. 

 

 

16.) Hír-Bor Kft. szerződésmódosítás iránti kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: Meg kell kérdezni Grósz Józsefet, hogy megszűnik-e az 

újságos ezzel, mert nem lehet, hogy újságos nélkül maradjon a strand.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy járuljanak hozzá Csopak Község Önkormányzata és a HÍR-BOR Kft. 

között 2010. augusztus 31. napján a 8229 Csopak, Örkény sétány 1. szám alatt található, 

strandfürdő megnevezésű ingatlanon lévő 9/A. sz., 8,89 m2 nagyságú üzlet tekintetében 

létrejött bérleti szerződés módosításához akként, hogy a bérlő Hír-Bor Kft. helyébe a Grósz 

Pincészet Kft. lépjen, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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19/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a Csopak Község 

Önkormányzata és a HÍR-BOR Kft. között 2010. augusztus 31. napján a 8229 Csopak, 

Örkény sétány 1. szám alatt található, strandfürdő megnevezésű ingatlanon lévő 9/A. 

sz., 8,89 m2 nagyságú üzlet tekintetében létrejött bérleti szerződés módosításához 

akként, hogy a bérlő Hír-Bor Kft. helyébe a Grósz Pincészet Kft. (székhelye: 8229 

Csopak, Ördöngős u. 4., ügyvezető: Grósz József) lépjen. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

19/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a Csopak Község 

Önkormányzata és a HÍR-BOR Kft. között 2010. augusztus 31. napján a 8229 Csopak, 

Örkény sétány 1. szám alatt található, strandfürdő megnevezésű ingatlanon lévő 9/A. 

sz., 8,89 m2 nagyságú üzlet tekintetében létrejött bérleti szerződés módosításához 

akként, hogy a bérlő Hír-Bor Kft. helyébe a Grósz Pincészet Kft. (székhelye: 8229 

Csopak, Ördöngős u. 4., ügyvezető: Grósz József) lépjen. 

 

 

17.) Körpad, megálló lóca és szeméttároló elhelyezése a strandon 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: A megálló lócát azért javasolja, mert a játszótér mellé 

odavitték a padokat a szülők és ezt helyettesíthetné.  

Béndek Edit strandgondnok: A napvitorla alá lenne a megálló lóca. Több kérés felmerült, 

mert így komfortosabb lenne a családoknak. 

Balogh Balázs alpolgármester: Van 8-10 strandfejlesztési pont, ami kb. 10 milliós 

beruházást jelent. Ha szükség van rá, tervezzék, tegyék bele. A Magyar Turisztikai 

Ügynökség összerak egy pályázati lehetőséget, ahol a balatoni strandok fejlesztését támogatja 

jelentősebb összeggel, ami 20-50 millió közötti összegeket jelent. Ezeket tegyék bele a 

pályázatba, így egyszerűbb, mint ha maguk teszik meg. Márciusi pályázat lenne, idei 

megvalósítással. Ebbe sok minden belefér. Ezt az egész stranddal kapcsolatos csomagot, 

napirendeket egybe kelezné, és ez elszámolható lenne a strandfejlesztési pályázatba. 

Ambrus Tibor polgármester: A költségvetésbe meg szeretnék valósítani, ezért tervezik. Az 

a kérdés, hogy függetlenül egy pályázattal meg szeretnék-e valósítani vagy nem. A 

napozóstég is felmerült, amire vízi színpadot lehetne kialakítani. Többi önkormányzattal 

fognak versenyezni. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Egyetért a 

pályázattal.  

Ambrus Tibor polgármester: Februárba el kell dönteni, mit akarnak, márciusban kiderül. 

Áprilisban előlegként átutalják. 

Balogh Balázs alpolgármester: A pályázatot a fejlesztési igényekhez igazítják. 
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Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Támogatja az 

alpolgármestert.  

Ambrus Tibor polgármester: Első prioritás a csopaki strand, mert az önkormányzat legfőbb 

bevételi forrása. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Egyetért ezzel. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ha nem fér bele valami a pályázatba, akkor el kell dönteni, 

hogy erre mindenképpen szükség van-e idén és saját pénzből is megveszik-e, vagy nem. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Amennyiben jegyárakat emelnek, a színvonalemelés is hozzátartozik ehhez. Támogatja 

ezeknek a beszerzését és a költségvetésbe történő beépítését. Aki egyetért azzal, hogy a 

strandra 1 db körpadot megrendeljenek 87.900,- Ft+ÁFA összegért, 4 db megálló lócát 

49.300,- Ft+ÁFA/db összegért és 10 db szeméttároló edényt 81.400,- Ft+ÁFA/db összegért 

kéri, szavazzon. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

20/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy a strandra 1 db körpadot 87.900,- Ft+ÁFA összegért, 4 db megálló lócát 

197.200,- Ft+ÁFA összegért és 10 db szeméttároló edényt 814.000,- Ft+ÁFA 

összegért megrendel. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

20/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy a strandra 1 db körpadot 87.900,- Ft+ÁFA összegért, 4 db megálló 

lócát 197.200,- Ft+ÁFA összegért és 10 db szeméttároló edényt 814.000,- Ft+ÁFA 

összegért megrendel. Az összeg a 2017. évi költségvetésben biztosításra kerül. 

 

 

18.) Beléptető rendszer bővítése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Sok visszaélés volt 

ezzel a kollégák visszajelzése alapján. 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: Amennyiben meg szeretnék csinálni, kültéri monitorok 

kellenek. 3 ilyenről beszélnek. A monitor egy darab nettó 1 millió forint.  

Ambrus Tibor polgármester: Kiléptető kell, javasolja pályázat esetén kerüljön bele.  

Balogh Balázs alpolgármester: Kiléptetéssel lehet kilépni, rossz idő esetén? Egy óra múlva 

pedig ha visszajönnének vissza tudnak? Van-e olyan, ami tudja ezt kezelni? 



23 
 

Ambrus Tibor polgármester: Ki kell nyitni és tisztességgel beengedni. Ezt nem tudja 

kezelni a rendszer.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Arcképes beléptetés nélkül, maga a kilépés kezelési részt bővítsék a rendszerben. Aki egyetért 

azzal, hogy az Anteus Kft-től megrendeljék a belépető rendszer bővítését az árajánlatukban 

szereplő 1.862.095,- Ft összegért, és az összeg a 2017. évi költségvetésben biztosításra 

kerüljön, kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

21/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy az Anteus Kft-től megrendeli a belépető rendszer bővítését az 

árajánlatukban szereplő 1.862.095,- Ft összegért. Az összeg a 2017. évi 

költségvetésben biztosításra kerül. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

21/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy az Anteus Kft-től megrendeli a belépető rendszer bővítését az 

árajánlatukban szereplő 1.862.095,- Ft összegért. Az összeg a 2017. évi 

költségvetésben biztosításra kerül. 

 

 

19.) Játszótér napvitorlával történő árnyékolása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy a strandi nagy játszótér árnyékolását a 

Fullgarden-D és U ’95 Kft-től megrendeljék 739.031,- Ft+ ÁFA összegért, és az összeg a 

2017. évi költségvetésben biztosításra kerüljön, kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

22/2017. (II.08.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy a strandi nagy játszótér árnyékolását a Fullgarden-D és U ’95 Kft-től 

megrendeli 739.031,- Ft+ ÁFA összegért. Az összeg a 2017. évi költségvetésben 

biztosításra kerül. 
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A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

22/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy az Anteus Kft-től megrendeli a belépető rendszer bővítését az 

árajánlatukban szereplő 1.862.095,- Ft összegért. Az összeg a 2017. évi 

költségvetésben biztosításra kerül. 

 

 

20.) Strandi locsolórendszer víztartály cseréje 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Két ajánlat érkezett. A nyári meleg mellett elengedhetetlen, 

véleménye szerint meg kell csinálni. A földben a műanyagot jobban tudja támogatni. 

Ambrus Tibor polgármester: Ez kint van ez a tartály. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Kéri, 

a kedvezőbb ajánlatot fogadják el. Aki egyetért azzal, hogy a strandi locsolórendszer 

víztartály cseréjét a Rezgő Kft-től rendeljék meg nettó 1.900.000,- Ft+ÁFA összegért, kéri, 

szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

23/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy a strandi locsolórendszer víztartály cseréjét a Rezgő Kft-től rendeli meg 

bruttó 2.413.000,- Ft összegért. Az összeg a 2017. évi költségvetésben biztosításra 

kerül. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

23/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy a strandi locsolórendszer víztartály cseréjét a Rezgő Kft-től rendeli 

meg bruttó 2.413.000,- Ft összegért. Az összeg a 2017. évi költségvetésben 

biztosításra kerül. 

 

 

21.) Vizicsúszda cseréje 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: Idei év az utolsó, és nem hosszabbítják meg az engedélyt. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Mennyi bevételt hoz a csúszda? 

Béndek Edit strandgondnok: 3,5 millió forint volt tavaly, tavalyelőtt 3 millió forintos 

bevétel. 

Ambrus Tibor polgármester: 2 db ingyen csúszás jár a strandbelépő mellé a 14 év alatti 

gyereknek. 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: Vannak fenntartási költségei is. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Nézték-e van-e más, 

akivel meg tudnák csinálni? 

Béndek Edit strandgondnok: Két éve kérte az ajánlatot és most is annyi. Pesten nagyobb 

fürdőkben is ők csinálják, Magyarországon ők a legolcsóbb cég. Meg kell terveztetni, ez a 

terv már készen áll. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Mennyi a garancia, 

fenntartási költsége, javítási, karbantartási költsége? 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Benne 

van a garancia is az ajánlatban. Szükséges a csúszda. Aki egyetért azzal, hogy az Amnon 

Polska SP. Z O. O.-tól rendeljék meg az ANACONDA típusú vizicsúszdát 18.375.000,- Ft 

összegért, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

24/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy az Amnon Polska SP. Z O. O.-tól rendeli meg az ANACONDA típusú 

vizicsúszdát 18.375.000,- Ft összegért. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

24/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy az Amnon Polska SP. Z O. O.-tól rendeli meg az ANACONDA típusú 

vizicsúszdát 18.375.000,- Ft összegért. 

 

 

Markó Péter Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság tagja: A tavalyi évben a hangosítás erősítő oldala kicserélésre 

került. Érdemes lenne elgondolkodni, hogy a hangszórókat kicserélni.  
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Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Strandi költségvetéshez hozzá lehet tenni. 

Ambrus Tibor polgármester: Van egy karbantartási összeg. 

 

 

22.) Idegenforgalmi Alap és Vállalkozói Alap pályázati kiírásának felülvizsgálata 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök 
Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: Március 30, június 30, szeptember 30. Úgy mindenkinek 

könnyebb. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért, adott hónap vége legyen a határidő, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

25/2017. (II. 8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 

(VI.01.) önkormányzati rendelete 1. függelékének módosítását az előterjesztés 1. sz. 

mellékletében foglalt tartalommal hagyja jóvá, illetve a Vállalkozói Alapról szóló 

15/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelete 1. függelékének módosítását az 

előterjesztés 2. sz. mellékletében foglalt tartalommal hagyja jóvá. 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 

(VI.01.) önkormányzati rendelete 2. függelékének kiegészítését az előterjesztés 3. sz. 

mellékletében foglalt tartalommal jóváhagyja, illetve a Vállalkozói Alapról szóló 

15/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelete 2. függelékének kiegészítését az 

előterjesztés 4. sz. mellékletében foglalt tartalommal hagyja jóvá. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

25/2017. (II. 8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 

(VI.01.) önkormányzati rendelete 1. függelékének módosítását az előterjesztés 1. sz. 

mellékletében foglalt tartalommal hagyja jóvá, illetve a Vállalkozói Alapról szóló 

15/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelete 1. függelékének módosítását az 

előterjesztés 2. sz. mellékletében foglalt tartalommal hagyja jóvá. 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Idegenforgalmi Alapról szóló 14/2015. 
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(VI.01.) önkormányzati rendelete 2. függelékének kiegészítését az előterjesztés 3. sz. 

mellékletében foglalt tartalommal jóváhagyja, illetve a Vállalkozói Alapról szóló 

15/2015. (VI.01.) önkormányzati rendelete 2. függelékének kiegészítését az 

előterjesztés 4. sz. mellékletében foglalt tartalommal hagyja jóvá. 

 

 

23.) Mindenevő Étkezde kérelme üzlet strand felöli tetőépítéséhez 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti a kérelmet.  

Ambrus Tibor polgármester: Jelenleg ponyva van az épületen. 

Bujdosó Judit főépítész: Településképi kell hozzá.  

Balogh Balázs alpolgármester: Ideiglenes épület lenne? 

Bujdosó Judit főépítész: Nincs ideiglenes épület. 

Tislér Géza : Szerződése végéig meg lehet adni az engedélyt? 

Bujdosó Judit főépítész: Igen, lehet úgy. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Egyeztetni szüksége, hogy milyen színű palát szeretne. Elviekben támogatják a kérelmet, de 

tisztázandó milyen szerkezettel, stb. 

Ambrus Tibor polgármester: Testületi ülésig ezt be lehet kérni. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Átgondolandó, mert 

ha neki megadják, és ha a többiek is ilyen kérelmet nyújtanak be, akkor ne adják meg? 

Ambrus Tibor polgármester: Ha növeli a színvonalat, adják meg a többinek is. 

Bujdosó Judit főépítész: Gond a vízelvezetés, mert a két épület közé be fog folyni a víz. 

Balogh Balázs alpolgármester: A főépítésszel történő műszaki egyeztetés történjen meg. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Főépítészi 

állásfoglalást szeretne hallani. 

Bujdosó Judit főépítész: Meg kell nézni, hogy illeszkedjen a tető egymáshoz és a jelenlegi 

beépítettség mennyire van terhelve. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Testületi ülésig főépítészi egyeztetés megtörténik, elviekben támogatják az átalakítást. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

26/2017. (II. 8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága a 

Tati Bor Kft. által bérelt Csopak, Örkény sétány 1. szám alatt található strand nyugati 

részén lévő 11. számú Mindenevő Étkezde nevű üzlet meglévő, strand felöli terasza 

felett bontható és elszállítható, fa szerkezetű tető építését elviekben támogatja úgy, ha 

a testületi ülésig a főépítésszel történő egyeztetés megtörténik. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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26/2017. (II. 8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

a Tati Bor Kft. által bérelt Csopak, Örkény sétány 1. szám alatt található strand 

nyugati részén lévő 11. számú Mindenevő Étkezde nevű üzlet meglévő, strand felöli 

terasza felett bontható és elszállítható, fa szerkezetű tető építését elviekben támogatja 

úgy, ha a testületi ülésig a főépítésszel történő egyeztetés megtörténik. 

 

 

24.) „Répási ház” nádazására beérkezett árajánlatok elbírálása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést. Németh László és Nagy Erzsébet felszólította a testületet a 

tetőszerkezet balesetveszélyére tekintettel intézkedjenek. Nádazásra beérkezett 2 ajánlat. 

Veingartner Zsolt, amelyik komolyabb ajánlatot adott be.  

Bujdosó Judit főépítész: Két árajánlat között nagy a különbség. Az egyik 

felelősségteljesebben adta meg a füredi vállalkozó. A másik kicsit nagyolta az árajánlatot. 

Csinált összehasonlító számítást. 3.061.000,- Ft, a másiknál 3.481.000,- Ft. A füredi 

vállalkozónak a tető megerősítésével és részletes ajánlattal felelősségteljesebb a 

költségvetése. Tihanyban a másiknak a munkájával voltak megelégedve. 

Balogh Balázs alpolgármester: Oromfal és a kémény vonatkozásában célszerű lenne 

árajánlatot bekérni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Kérjék be még az árajánlathoz, ami még szükséges. A füredi vállalkozót javasolja. Aki 

egyetért azzal, hogy a Csopak, Kossuth L. u. 88. sz. alatti 1044 hrsz-on nyilvántartott 

ingatlanon lévő lakóépület tetőfelújítási munkáinak elvégzésére Veingartner Zsolt egyéni 

vállalkozónak adjanak megbízást az ajánlatában szereplő 3.481.400,- Ft összegért, amely 

ÁFA-t nem tartalmaz, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

27/2017. (II. 8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Csopak, Kossuth L. u. 88. sz. alatti 1044 

hrsz-on nyilvántartott ingatlanon lévő lakóépület tetőfelújítási munkáinak elvégzésére 

Veingartner Zsolt egyéni vállalkozónak adjon megbízást az ajánlatában szereplő 

3.481.400,- Ft összegért, amely ÁFA-t nem tartalmaz. 

 

A bizottság javasolja továbbá, hogy az oromfal és a kémény vonatkozásában a hivatal 

kérjen be árajánlatot. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 



29 
 

 

27/2017. (II. 8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Csopak, Kossuth L. u. 88. sz. alatti 1044 

hrsz-on nyilvántartott ingatlanon lévő lakóépület tetőfelújítási munkáinak elvégzésére 

Veingartner Zsolt egyéni vállalkozónak adjon megbízást az ajánlatában szereplő 

3.481.400,- Ft összegért, amely ÁFA-t nem tartalmaz. 

 

A bizottság javasolja továbbá, hogy az oromfal és a kémény vonatkozásában a hivatal 

kérjen be árajánlatot. 

 

 

25.) A csopaki 2436 hrsz-ú ingatlan részterületének értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Marad az eredeti verziónál. Nem támogatja. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ha megnézik a vízfolyást, ez a rész teljesen benne van a 

vízfolyásban, ami gondot okozhat. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy Borgói József Kevin és Mátis Dóra kérelmére a csopaki 2436 helyrajzi 

számú, kivett vízfolyás megnevezésű ingatlan kb. 40 m2 nagyságú területrészének 

értékesítését ne támogassák, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

28/2017. (II. 8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Borgói József Kevin és Mátis Dóra kérelmére 

a csopaki 2436 helyrajzi számú, kivett vízfolyás megnevezésű ingatlan kb. 40 m2 

nagyságú területrészének értékesítését ne támogassa. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

28/2017. (II. 8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Borgói József Kevin és Mátis Dóra kérelmére 

a csopaki 2436 helyrajzi számú, kivett vízfolyás megnevezésű ingatlan kb. 40 m2 

nagyságú területrészének értékesítését ne támogassa. 
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26.) „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben”, EFOP-1.5.2-16 jelű 

pályázat benyújtásának, és az ehhez kapcsolódó konzorciumi megállapodás aláírásának 

jóváhagyása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti. 

Ambrus Tibor polgármester: Tihanyi polgármester kereste meg szeretne pályázaton részt 

venni. Aszófő is beszállna. 100%-os pályázat. Tihany lenne a konzorcium vezetője. 

Konzorcium megkötéséről van szó. 60 millió összegben tudnák a programokat megvalósítani. 

Lakosságszám arányban lett meghatározva. 2018-2019-ben megvalósítható program.  

Balogh Balázs alpolgármester: Ez egy humán fejlesztési pályázat. Az egész pályázatnak 

nem látja a konkrét tartalmát. 

Ambrus Tibor polgármester: Lejönnek a pályázatírók és megpróbálják tartalommal 

megtölteni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
100%-os előfinanszírozott pályázat. Veszteni való nincs vele. 

Ambrus Tibor polgármester: Visszalépni utána is vissza lehet. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Egyetértve a 

pályázat benyújtásával, érdekesnek, gyanúsnak tartja a szerepét ennek a cégnek, kft-nek. 

Ambrus Tibor polgármester: Pályázat ránk eső részét kellene nézni. 

BE: Annak, hogy nincs pontosan meghatározva, mire lehet felhasználni nemcsak hátránya 

van, előnye is. Nem látja megoldottnak a községekben és Csopakon sem az idős rászorulók 

helyzetét. Nem az orvosi ellátás a legnagyobb probléma, ápolási szempontból van nehézség. 

Ezzel foglalkozni kell.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Vegyenek részt. Konzorciumi megállapodását felvállalja Csopak. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Rendeljenek el szünetet. 10.16 órakor 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

29/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi 

szemléletben (EFOP-1.5.2-16) elnevezésű pályázat benyújtásának, és az ehhez 

kapcsolódó konzorciumi megállapodás aláírásának jóváhagyása” tárgyú pályázatot 

támogassa, annak benyújtásával értsen egyet. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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29/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi 

szemléletben (EFOP-1.5.2-16) elnevezésű pályázat benyújtásának, és az ehhez 

kapcsolódó konzorciumi megállapodás aláírásának jóváhagyása” tárgyú pályázatot 

támogassa, annak benyújtásával értsen egyet. 

 

Simon Attiláné bizottsági elnök 10.16 órakor szünetet rendel el. 

Szünet után 10.17 órakor az ülés tovább folytatódik. 

 

 

27.) Terhes Sándor vételi szándék bejelentése 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti a kérelmet. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Meg kellene 

tárgyalni az önkormányzattal hajlandó-e eladni és milyen segítséget tud nyújtani. Megvásárlás 

lenne a céljuk, letegyék átalakítva a helyére. Ehhez kérték, hogy az önkormányzat tárgyaljon 

a megbízottjukkal van-e lehetőség erre és mennyibe kerülne. 

Ambrus Tibor polgármester: Akik ezt a levelet megfogalmazták, ők voltak a legnagyobb 

probléma ezen a stégen. Ha felállítják, nem közstég lesz.  

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: A 

Horgászegyesült, mint civil szervezet nem akar ebből részt vállalni. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Nem tudják 

Csopaknak hosszú távon mi a céljuk a területtel.  

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Füreden a vízbe nyúló stégrészért napi használati díjat 

szednek. Strand nyitva tartási idejében parcellás rendszerben, utána pedig sétáló terület. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Pénzügyileg 

rentábilissé válna, jó az ötlet. 

Ambrus Tibor polgármester: Ha napozóstég, ne ott legyen. 

Balogh Balázs alpolgármester: Megnézik a három verziót. Azt gondolja, hogy semmi 

értelme nincs, hogy olyan kézbe kerüljön, amire ráhatásuk nincs és a stranddal nincs 

összhangban. A helyi civil szervezet átvenné, más lenne, ezek az emberek nem csopakiak, 

nincs szervezetük, árat sem szerepeltettek. Kevés, ahhoz hogy döntsenek ebben. Támogatja a 

Markó Péter javaslatát, adjanak olyan funkciót, amiből plusz bevétel lesz. Napozóstég lesz, 

akkor fel kell újítani, jelenleg nem alkalmas rá. Horgászstégnek még egy-két évig valószínű 

használható lesz. És arra szedjenek plusz díjat, napi jegyet. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Ez is jó ötlet. 

Véleménye szerint Markó Péter ötletét, ezzel együtt indítsák el. Napozóstégnek mennyibe 

kerül az átalakítása? 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A horgászos megoldás az olcsóbb megoldás. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Sehogy nem lesz 

megtérülő. Pár százezer forintot lehet ezzel beszerezni. Napozónak nem jó, az halott ügy. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Ezek 

alapján elutasítják a kérelmet. Aki egyetért azzal, hogy Terhes Sándor kérelmét, melyben a 

csopaki strand területén elhelyezett betárolt fém állagú horgászstég szerkezetére tett vételi 

ajánlatot, ne támogassák, kéri, szavazzon. 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

30/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága úgy 

dönt, hogy Terhes Sándor (Bakonyszentlászló, László-király u. 12.) kérelmét, melyben 

a csopaki strand területén elhelyezett betárolt fém állagú horgászstég szerkezetére tett 

vételi ajánlatot, nem támogatja. 
 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

30/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy Terhes Sándor (Bakonyszentlászló, László-király u. 12.) kérelmét, 

melyben a csopaki strand területén elhelyezett betárolt fém állagú horgászstég 

szerkezetére tett vételi ajánlatot, nem támogatja. 

 

 

28.) Háziorvosi szolgálat átalakítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti az előterjesztést.  

Ambrus Tibor polgármester: Azért merült fel ez, hogy ha ennyi probléma van a háziorvosi 

szolgálatnál, akkor állítsák vissza az eredeti állapotot. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Egy nappal ezelőtt 

érkezett meg hozzá a papír. 26 éve dolgozik a településen. Emberi része is van. Úgy gondolja, 

hogy orvosként hivatását felkészülten, empatikusan gyakorolja. Szabadsági fokkal jár. 

Korábbi tapasztalata alapján, nem óhajt másnak a szolgájává visszamenni. Korábban azért 

fordult az önkormányzathoz, hogy legalább 100.000,- Ft-tal támogassa a háziorvosi rendelőt, 

amin eszközöket vehet. 2 millió forintért frissítette fel a műszerparkját. 2. asszisztens bérére 

kért támogatást, azt nem kapta meg az önkormányzattól. Azt gondolja, hogy jobb egyfajta 

önállóságot meghagyni az orvosnak. Alárendelni nem hiszi, hogy célszerű lenne az orvost és 

közalkalmazotti státuszba visszavenni. Megszokta, hogy a maga ura. Vagy pedig a másik 

megoldás, hogy kiebrudalják. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Ez nem arról szól, hogy ki legyen ebrudalva. Ez 

egy törvényi kötelezettség volt, ami ide beterjesztésre került. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Valóban igaz az, hogy 

gáláns szerződési javaslatnak tűnik, azonban jóval kevesebbel betakarható, kevésbé 

veszélyeztethető a szolgálat működése. Teszi a dolgát, vállalt egy hivatást és ezt végzi. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Ez a 

doktor döntése, mit szeretne a jövőben. A szerződés lejár, és ez által előbb-utóbb valamilyen 

utód szükséges. Erről jó lenne beszélni. Hogyan szeretne itt praktizálni és utód tekintetében 

milyen elképzelése van? 
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Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Ezzel egyetért, sem 

szellemileg, sem fizikailag nincs olyan állapotban, hogy segítségre szorulna. Úgy látja, hogy 

van számos kollégája, aki megfelelően látja el ezt a feladatot. Csopak egyenlőre nem jár 

rosszul vele. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Maximálisan meg van elégedve, de erről a Szociális Bizottság ülésén előbb-utóbb beszélni 

kell. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja:  
Ambrus Tibor polgármester: Fél évvel ezelőtt ugyanezt kérdezte a doktor úrtól. Elmúlt két 

évben elhangzott problémákra megoldás lett volna. Beszélt a polgármester kollégákkal, az 

alapján próbált egy javaslat csomagot összeállítani. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy ez a javaslat a testület elé kerüljön, kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazat és 1 

tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 

 

31/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a háziorvosi szolgálat átalakítása napirendet 

tárgyalja meg. 
 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

31/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a háziorvosi szolgálat átalakítása napirendet 

tárgyalja meg. 

 

 

29.) Füredi út felújítási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: A 

Képviselő-testület informális ülés keretében tárgyalta. Kérte, hozzák be a bizottsági ülésre, 

mert kíváncsi a bizottsági tagok véleményére is. Olyan horderejű költséget jelent, a 

költségvetést alapjaiban rengetné meg. Ezt így felvállalni nem lehet véleménye szerint. Kérte 

beszéljenek erről a költségvetés kapcsán. Közel 1 milliárdos költség lett. Általában a vége a 

projektnek nem kevesebb, hanem több szokott lenni. Kisajátítással jár, a költségek 

tisztázatlanok, hogy milyen költségek jönnek a csomagba.  

Balogh Balázs alpolgármester: Van egy nagy projektje az önkormányzatnak, ami másfél éve 

zajlik. Jelen pillanatban vannak egy helyzetben, ami olyan amilyen. Teljes akkor lesz, ha 

befejezik a beruházást. Ahol most tart, van egy tervük, amire most már majdnem mindenki, 

akik véleményezték a tervet, március folyamán be tudják nyújtani engedélyezésre és kb. 

májusra készül el a jelenlegi műszaki tartalommal egy engedélyezési tervdokumentáció. Új 
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útburkolat, vízelvezetéssel, elválasztó zöldsávval, kerékpározható járdával, közvilágítással. 

Felmerült, hogy ez a tartalom túl sok nézve a költségeket. Ami kiküldésre került egy 

összeállított költségtábla. Kértünk be árajánlatokat. Olyan indikatív ajánlatok, nem 

nevezhetőek 100%-ban mérvadónak. Költségvetésben valóban 1 milliárdhoz közeli bruttó 

értéket jelent, amelyet Balatonfüred 1/3 arányban finanszíroz, az út hozzá tartozik és Csopak 

esetében 2,1 km-es útról lenne szó összességében. 1/3 költséget vállalt fel Balatonfüred a 

tervezés költségeiből, illetve ugyanezt a számot mondta a beruházásra is. Nincs szerződés, de 

egyeztetésnél erre tett ígéretet Balatonfüred polgármestere. Zajlik a konzorciumi szerződés 

előkészítése. A Magyar Közút nyert egy pályázati támogatást, amit erre kell felhasználni. A 

Kormánytól kaptak 200 millió BM támogatást ennek az útnak a felújítására. Tavaly 

márciusban volt egy kerékpárút pályázat, a kerékpározható rész van betéve, illetve a támfalak, 

egyebek kialakítása. Felmerült, hogy egy ivóvíz csatorna húzódik, ami általában problémát 

okoz az útfelújítás során, ezt célszerű kicserélni. A DRV-nek erre nincs forrása. MMV Zrt-től 

ígéret van, hogy támogatást kapnak. A költségvetésben szerepel. Külön forrásként kezelné. 

Így jön ki a teljes költségvetés. Ha sorban nézik a dolgot és biztonsági költségvetést próbálnak 

meg összerakni, akkor még jelentős rész hiányzik, 500 millió körüli összeg. A kerékpározható 

járda elhagyható 150 millió, ezzel marad 350 millió. 150 az ivóvíz, ha ezt leveszik a 

költségekből, marad 250 millió forint, ami 1/3 arányban oszlik. 184 millió forintos költség 

oszlana el négy költségvetési évre, hiszen 10 milliót kifizettek a tavalyi év során a tervezésre. 

Tudnak még plusz forrásokhoz jutni az idén. A nagy kérdés erre hajlandóak-e vagy nem. 

Ilyen lehetőség három évtizedenként adódik egyszer. Az eddigi lakossági felmérés alapján a 

legkomolyabb problémáról beszélnek. Ezen közlekednek a gyalogosok, kerékpárosok. 

Komoly balesetre adhat okot, azon a részen nagyon nagy a forgalom. Fontosnak tartja, hogy 

ezt meg tudják valósítani. Ebben benne van a csomópont körfogalom is. Az a kereszteződés 

beláthatatlan. Előzetes informális testületi ülésen felmerült, a tartalom további csökkentésre 

szorul. Úgy lehetséges, hogy a vezetékes infrastruktúrának a helyezését belterületi részen 

teszik meg külterületen nem. 70 millió forintot tudnak spórolni. Új feltétel, újra kell tervezni a 

villamos részt, ennek 5 millió a költsége. Plusz másfél éve megy a tervezés, még nincs 

engedély. Ha új tervezés lenne, akkor még egy évet tolódik. A testület utoljára abban döntött, 

hogy a képviselőtársak nem biztosak, hogy ezt a beruházást meg kell valósítani. Májusig a 

területszerzési tárgyalásokat meg kell indítani és ez alapján lesz egy összegzés. Lesz, ami 

kisajátítási rész lesz. A költségvetésbe idei évben, ami felmerül az az előkészítési költség 

(engedélyezési költség, területszerzésre a becsült értékek alapján). Aki elfogadta, aki nem 

történt egy értékbecslés, ami ezt tartalmazza, külterületen 3.100 Ft/m2, 9.900 Ft/m2 

belterületen. A testület úgy döntött, hogy a külterületek esetében 1.500 Ft/m2 és belterületek 

esetében 5.000 Ft/m2, és a kerítések áthelyezésre kerülnek. Ha piaci áron vásárolják meg, 

akkor úgy kell átadni, hogy nem az önkormányzat dolga a kerítés áthelyezés, hanem végezze 

el a tulajdonos és úgy adja át a vevőnek.  

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Valóban pénzügyileg 

műszaki tartalmát nézve is európai szintű. A vita tárgy a pénzügyi része volt. Megköszöni 

alpolgármester úrnak az alaposságot, a kitartó munkát, amit elvégzett. Támogatja ezt a 

beruházást. Minden nagyobb beruházás kockázatot von maga után. Fel kell vállalni a 

kockázatot, ami nagyobb eredménnyel jár. A kiegészítésekkel együtt és amivel az önrész 

csökkentését el lehet érni, nem nagyon képezheti vita tárgyát, hogy ezt a vissza nem térő 

alkalmat elszalassza Csopak. Nem hiszi, hogy ettől csődbe mehet az önkormányzat, ami 

informális ülésen elhangzott. Valóban a területnek, közösségnek, az ott közlekedőknek nagy 

előrelépést jelentene. Kockázatvállalással támogassák. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: 
Szennyvízcsatornával mi a helyzet? 
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Balogh Balázs alpolgármester: Erre vonatkozóan folyamatban van a szerződéskötés. A 

támogató forrást biztosított és a területre vonatkozóan Csopakot is bevonta. Jogerős építési 

engedélye van a csatornamű társulatnak, az a beruházás meg fog valósulni az idei és jövő év 

folyamán. Összekapcsolódik azzal a beruházással és együtt tudják megvalósítani. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Maximálisan 

egyetért a céllal. Az előre nem kalkulálható költség 2 millió forint nem szerepel a költségbe 

sehol. 

Balogh Balázs alpolgármester: Az egy tartalék. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: 200 millió BM-

től? 

Balogh Balázs alpolgármester: Füredi út felújítására kapták, aminek része a körforgalom. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Tervezett 

finanszírozásba bele van téve, 2019-ben lesz, ahol nincs bele téve a 200 millió forint. 

Balogh Balázs alpolgármester: A 200 millió forint esetében közművek is részét képezik, 

elszámolható tétel. A tulajdonviszonyok és a közbeszerzés engedik, így a jövő év végéig meg 

lehet csinálni. Ha feszesebbé kell tenni. Ez egy kényelmesen megvalósítható dolog. Ha 

feszítettebb a tempó, akkor a költségek is a kivitelezői oldalon jelentkeznek. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Három tételnél 

szerepel tervező és háromnál kivitelezői. Egyiknél 18%-kal, másiknál 48%-kal áraz többet. 

Több mint 100 milliót jelent a kettő. 

Balogh Balázs alpolgármester: Júniusra azt ígérte a Magyar Közút általános közbeszerzéssel 

fix számai lesznek. Azok is magasak lesznek.  

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Az informális 

beszélgetésen elhangzott, várják meg a kisajátítási folyamatot április végéig. Ott is lát egy 

nagy esélyt a pereskedésre, ami elhúzhatja ezt. Ha tudnak adni maguknak 3-4 hónapot, akkor 

tud ez tisztázódni. Nem tudják azt, hogy csupaszítják, de igaziból nem látja a lefaragások 

végét sem. Véleménye szerint akkor tudnak erről érdemben dönteni, ha a lakosság úgy áll 

hozzá, hogy a kisajátításokkal nem lesz probléma. Sok kérdőjel van ebben a történetben, ami 

miatt nem tartja jónak. Csinálják meg a körforgalmat, meg amennyi még belefér. Nincs rá 

garancia. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ott lakóként, előkészítőként úgy gondolja már most 

jelenleg egy sikertörténet. Körforgalomra, burkolatra van támogatás, a csatorna kérdés 

megvalósult. Ezek 20 éve húzódó történetek. A kisajátításokat tekintve a belterületi 

tulajdonosokkal kevés probléma van, viszont külterületen nem ez a helyzet. Látva a 

költségeket, számokat. Ha kapnak még egy körforgalomnyi támogatást, akkor a teljes 

műszaki tartalom, ha nem, akkor egy belterületi buszmegállóig gondolkodna. Jelenleg nem 

tartja lehetségesnek, hogy az egészre megvalósuljon.  

Balogh Balázs alpolgármester: A műszaki tartalomváltoztatás elképzelhető. Erre van 

tervünk, amire engedélyt fog kapni. Ha változtatnak bármiben, módosítani kell a terveket. 

Nem mindegy milyen tartalommal vágnak bele. Van egy komoly előkészítési oldala. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Leegyszerűsített 

változat kerül tervbe, az is mérlegelendő, amit meg tudnak valósítani lebutított terv nélkül 

vagy tervvel. 200 milliós kockázat megéri-e, ad-e minőségbeli különbséget, mint amit 

megcsinálnak a 400 millióból. 

Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: Ahhoz, hogy 

csak részleges megvalósítás tervezés szinten mit jelent? Füred nem tudja, mit szólna hozzá, 

nem biztos, hogy szó nélkül hagyja.  

Balogh Balázs alpolgármester: Kétirányú út. Egészben ér valamit. 184 millió forint, ami 

Csopakra esik a becsült költségekkel, nem hiszi, hogy három éves költségvetésbe ne tudnák 
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betenni, 1 milliárdos útberuházást és csatorna hálózatot. Úgy van értelme megcsinálni, hogy 

megcsinálják egyszer. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Azt 

látja - Tislér Gézával egyetértve -, hogy hoztak döntéseket a költségvetés kapcsán, akkor azok 

elfelejthetők, ha ezt elfogadják. Nem lesz pénzük viharkárra, pályázati önrészre. Pénzügyi 

Bizottság tagként óriási kockázatnak látja, van egy közúti terv, ha az megvalósul, ennél 

nagyobb kockázatott a költségvetés nem bír el. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Kisajátítások lesznek, 

bírósági ügyek, azok segítik, hogy ráérnek fizetni, amíg a bírósági döntés nem jön meg.  

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: De addig áll a dolog. 

Balogh Balázs alpolgármester: Nem áll a dolog. 

Bodaki Csaba Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: 15 éve probléma. 

Örülne, ha a körforgalom megvalósulna.  

Balogh Balázs alpolgármester: Az egész beruházás fele, ami megvan ez biztos. Az idei év 

az előkészítésről szól. Addig nem kell dönteni, amíg a területszerzéssel kapcsolatos 

tárgyalások le nem zajlanak. Területszerzés számai szerepelnének a költségvetésben és az 

engedélyezés. Ez nem szerepel a költségvetésben. Májusra várható az engedély. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Nem helyezik föld alá a vezetékeket. 

Balogh Balázs alpolgármester: Az útügyi engedély lesz meg májusban. A vezetékjogi 

engedélyt a területszerzések után tudják megvalósítani. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Közmű kiváltás gáz 0 Ft? 

Balogh Balázs alpolgármester: Van egy egyeztetés, nem jelölték meg. 5 millió alatt megálló 

tétel, a körfogalom esetében van kiváltás. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Füredi utat nem érinti? 

Balogh Balázs alpolgármester:: Itt-ott érinti csak. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Mérőórák áthelyezése mi a 85 millió? 

Balogh Balázs alpolgármester: Ez egy tervezői becslés. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Nem látják a pontos számokat. 

Balogh Balázs alpolgármester: Közbeszerzés alapján látják a biztos költségvetést. 

Júniusban, ha meglesznek az útépítési számok, akkor már nagyságrendi számokat tudnak. 

Ambrus Tibor polgármester: Az biztos, hogy bizonyos döntésekkel júniusig várni kell, 

hiszen sok tétel van, ami nem ismert számukra. Nem tudják az út költségvetésnél. Kerékpárút 

pályázat április körül dől el. Ha felemelik a kezüket 197 millióért lesüllyesztik a vezetékeket, 

akkor inkább azt mondja, hogy a Kossuth utcán süllyesszék le. Ennek van jobb helye. Nem 

kell a vezetékeket lesüllyeszteni, ezzel csökkentsék a költségeket. Olyan tényezők, ha 

bármelyik rosszul sül el nem 200 millióról beszélnek. Amikor látják tisztán a számokat, akkor 

tudnak érdemben dönteni.  

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Csatorna közmű társulatnak van 35 millió forintja, ez 

hangzott el informális ülésen. 

Ambrus Tibor polgármester: Nyilván be kell forgatni, ha lehet. A Füredi út felújítását 286 

millióval megkapta a Közút azt megcsinálja.  

Balogh Balázs alpolgármester: Új tervet készíttet és abból ő nem fogja tudni megoldani az 

egész problémát. Jelenlegi út kap új aszfaltot. 

Ambrus Tibor polgármester: A csomópontra már kaptak 200 milliós támogatást. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Ha valamit át kell tervezni, akkor minél hamarabb meg kell 

tenni. 

Ambrus Tibor polgármester: Belterületi határi0, 

g csinálják meg. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Nem szakaszolható ez 

a három terv? 

Balogh Balázs alpolgármester: Füreddel és a Közúttal kell egyeztetni. 

Ambrus Tibor polgármester: A körforgalmat ettől függetlenül elkezdhetik. 

Balogh Balázs alpolgármester: A közműveket az egész útszakaszon meg kell csinálni. A 

körfogalom a feléből kihozható, nem kerül 200 millióba. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 25 

millió szerepel erre külön a költségvetésben. 200 millió forint is be van építve a 

költségvetésbe.  

Dr. Szántód Anita jegyző: Az a kérdés, hogy 2017 évben mit jelenítsenek meg a 

költségvetésben? 

Balogh Balázs alpolgármester: Engedélyeztetés költségét is be kellene tervezni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a költségvetésbe 25 millió és a + 2 millió forint kerüljön beépítésre, kéri, 

szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

32/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2017. évi költségvetésben a Füredi út és 

körforgalomra 25.000.000,- Ft+2.000.000,- Ft-ot különítsen el. 
 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

32/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2017. évi költségvetésben a Füredi út és 

körforgalomra 25.000.000,- Ft+2.000.000,- Ft-ot különítsen el. 

 

Balogh Balázs alpolgármester: Kéri, hogy a 200 milliós körforgalomnál a Füredi út és 

körforgalom szerepeljen. 

 

Dr. Balogh Emil bizottsági tag az ülésről eltávozott, így a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző 

Bizottság száma 6 főre módosult! 
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30.) Az önkormányzat 2017. évi költségvetése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Ismerteti a 7. számú mellékletet, a felhalmozási kiadásokat. Minden évben informatikai 

fejlesztés, weblapfejlesztés, öntözőtartály csere, beléptető rendszerre különítenek el pénzt. 

Ismerteti az előterjesztést. 

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, hogy a Kossuth utca járda burkolat felújítása 40 

millió forintos költséggel szerepeljen a 2017. évi költségvetésben. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért azzal, hogy a Kossuth utca járda burkolat felújítása 40.000.000,- Ft-os összeggel 

szerepeljen a 2017. évi költségvetésben, kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

33/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja, hogy a Kossuth utca járda burkolat felújítása 40.000.000,- Ft-os összeggel 

szerepeljen a 2017. évi költségvetésben. 
 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 

tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 

 

33/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja, hogy a Kossuth utca járda burkolat felújítása 40.000.000,- Ft-os összeggel 

szerepeljen a 2017. évi költségvetésben. 

 

 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A 3-ból nem lesz meg 

a vizesblokk, erre tesznek félre pénzt az iskola költségvetésében. A másik a tornaterem 

linóleum padlója. 

Balogh Balázs alpolgármester: Van egy pályázat, ami egyházaknak van kiírva, 100% 

támogatással, amivel az iskolában szereplő dolgokat lehetne megvalósítani. A tornaterem 

szellőzése is beleférne és még valami.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Akkor 

ezt a tételt hagyják ki a pályázatig.  
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Tislér Géza bizottsági tag az ülésről eltávozott, így a Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság száma 6 főre módosult! 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Óvoda, konyha esetében felugrottak a bérek. 

Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető: A személyi juttatásoknál a nagy eltérés abból 

adódik, hogy az egyik kolléga 40., a másik 25. éves jubileumi jutalomra jogosult.  

Balogh Balázs alpolgármester: A Sportszervezetnél, Csopak SC-nél miért csökkent a 

támogatás? 

Borsosné Polgár Mária pénzügyi irodavezető: Sosem költik el a pénzüket és erről az 

elszámolásban erről kivonatot mellékeltek, ezért csökkent az összeg. 

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, hogy a Hullámtörő Taekwon-do Klub külön 

szerepeljen és 200.000,- Ft-ot különítsenek el a támogatására. 

Balogh Balázs alpolgármester: Sportszervezetek Csopak 1.700.000,- Ft szerepeljen a 

költségvetésben. 

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, mivel a gazdasági ágazatnál a tavalyi évben a 2 fő 

létszámcsökkentést nem tudták végrehajtani, így ez a mostaniban maradjon benne. Két 

módosító javaslata van még, hogy a cafeteria akinél kevesebb, mint 50% a munkában eltöltött 

idő, nem jár, illetve fizetés nélküli szabadságra és munka alóli felmentés időtartamára. Az 

étkezésnél is kéri, hogy az étkezési hozzájárulás is csak a ténylegesen munkában töltött 

napokra járjon. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: Aki 

egyetért a 2017. évi költségvetés elfogadásával az elhangzott módosításokkal, kéri, 

szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

34/2017. (II.8.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a 2017. évi költségvetés elfogadását az elhangzott 

módosításokkal. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

34/2017. (II.8.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a 2017. évi költségvetés elfogadását az elhangzott 

módosításokkal. 
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Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni a pénzügyi iroda munkáját, mivel ilyen 

tartalékokkal ilyen költségvetés soha nem volt. A dologi kiadások jelentősen csökkentek. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, levezető elnök: 
Megköszöni az ülésen való részvételt és a nyílt ülést 12.56 órakor bezárja. 

 

 

K. m. f. 
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